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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mikor lesznek készen Esztergom dunai árvízvédelmének tervei? Mikor épülhet meg a z
a gátrendszer, ami a várost, valamint a város fejlesztési irányának számító Prímás -
szigetet megvédi az egyre gyakrabban jelentkező , és egyre magasabb árvízekt ő l? ”
címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Szabó Imr e
környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrhoz .

Válaszát írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A kérdés annál sürgetőbb, mivel a táti védművek elkészültek, viszont a rendszer folytatásána k
elmaradása miatt a beruházás egy része kidobott pénz, hiszen a védend ő területet a Duna
jelenleg meg is kerülheti a hiányzó töltésszakaszokon át . Emellett Esztergom alacsonyabba n
fekvő területei folyamatos veszélynek vannak kitéve, ahogy a 11-es főút Esztergom-
Búbánatvölgyi szakasza is . Esztergom a kormányzat halogatása, az árvízvédelemtől a pénzt
elvonó gazdálkodása miatt kénytelen az árvízvédelem tervezésének költségeit magár a
vállalni, sőt egyes területeken az elvégezhető feltöltésekre is tízmilliós nagyságrendbe n
kénytelen költeni .

A fenti indokok alapján kérdezem :

Mikor lesznek készen Esztergom dunai árvízvédelmének tervei? Mikor épülhet meg az a
gátrendszer, ami a várost, valamint a város fejlesztési irányának számító Prímás-szigete t
megvédi az egyre gyakrabban jelentkező , és egyre magasabb árvízektő l?



Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2008 . december 20 .
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